
PROTOKOLL
fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrotts
föreningens styrelse på Stadion den 11/4/49. 
Närvarande: S. Larsson, G. Rinman, K.-E.
Nordlund, B. Garpe, E. Extergren, K. Lilie
quist.

§ 1. Då ordf. Larson anmält sig förhindrad infinna sig till samman
trädets öppnande kl. 17.30, valdes Nordlund att tillsvidare 
leda förhandlingarna.

§ 2. Handbollsektionens representant Åke Johansson orienterade om 
sektionens ekonomiska och idrottsliga ställning och utbad sig 
besked om huvudstyrelsen umgicks med planer på att lägga ned 
handbollen. Styrelsen meddelade, att handbollen givetvis 
skulle bibehållas på föreningens program och uttryckte en 
förhoppning att krafttag skulle tas för att förstärka hand
bollslaget till kommande säsong.

§ 3. Beslöts infordra slutredovisning för 1948 års Amerikaturné 
från Arne Grunander i dennes egenskap av överledare.

§ 4. Beslöts tillskriva A/B Fotbollstadion med anhållan om ytter
ligare inträdeskort till Råsunda utöver de 4 st., som på fot
bollssektionens skrivelse med begäran om 9 st. kort till
ställts föreningen.

§ 5. Meddelades från fotbollssektionen, att visum var klart för 
ishockeylagets Tysklandsturnering och att resan skulle an
trädas den 13/4.

§ 6. Diskuterades frågan om föreningens medlemsregister och för
klarade sig Extergren beredd att fortsätta sitt tidigare upp
drag att lösa denna fråga.

§ 7. Sedan skidsektionens styrelse infunnit sig orienterade N. Nord
om orsaken till varför sektionen ej ansåg sig böra an

söka om att få arrangera SM i backhoppning och kombinerad 
löpning 1951.

§ 8. Övertog ord. Larson kl. 19.10 mötets ledning och redogjorde 
för resultatet av de olika kontakter huvudstyrelsen haft med 
kommunala myndigheter i fråga om en ut- och ombyggnad av 
Hammarbybacken. Utsikterna att få tillstånd härtill bedömdes 
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ljusa. Sedan Holger Carlsson redogjort för Svenska Skidförbundets 
sannolika inställning till frågan och Axel Norling vädjat till 
föreningen att med a±l kraft gå in för att försöka få SM-arrange
manget 1951, fattades ett enhälligt beslut att föreningen skulle 
ansöka om att få arrangera SM-tävlingarna i backe och kombinerad.

§ 9. Till kommitté att fullfölja detta beslut valdes S. Larson, H. Carls
son, B. Carlqvist, A. Kemmlert och Berg; sammankallande: Larson.

§ lo. Beslöts att Skansenloppet i fortsättningen i ansökan till 
Svenska Skidförbundet skulle sökas som internationell tävling.

§ 11. Beslöts att från skidsektionen infordra ett belopp på kr. 1.125 
utgörande vad sektionen erhållit i lån.

§ 12. Uppdrogs åt skidsektionen att kräva B. Jihde på vad denne tillgodogjort 
sig för mycket vid sitt reklamuppdrag i samband med tävlingarna 
i Hammarbybacken. I händelse J. vägrade, skulle han anmälas till 
åtal. Föreningen skulle betala Aston Hotells fordran på J.

§ 13. Avslutades sammanträdet kl. 21.10.


